
 
中國 RoHS 證明 

China RoHS Certificate 
 

表二 有毒有害物质或元素名称及含量标识样式 
(Toxic Species or Toxic Element Name and Content Symbol) 

成份名稱 
(Name of Part) 

有毒有害物质或元素 
(Toxic Species or Element) 

鉛 
(Pb) 

汞 
(Hg) 

鎘 
(Cd) 

六价鉻 
(Cr6+) 

多溴聯苯 
(PBB) 

多溴二苯醚 
(PBDE) 

 
电阻器 Resistors X O O O O O  

 

O： 表示该有毒有害物质在该部件所有均质材料中的含量均在SJ/T11364-2014 标准规定的限量要求以下。
Indicates that the concentration of the hazardous substance in all homogeneous materials in the parts is below 
the relevant threshold of the SJ/T 11364-2014 standard. 

X： 表示该有毒有害物质至少在该部件的某一均质材料中的含量超出SJ/T11364-2014 标准规定的限量要求。
Indicates that the concentration of the hazardous substance of at least one of all homogeneous materials in the 
parts is above the relevant threshold of the SJ/T 11364-2014 standard. 
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除非另外特别的标注,此标志为针对所涉及产品的环保使用期标志. 某些零部件会有 
一个不同的环保使用期(例如,电池单元模块)贴在其产品上. 
此环保使用期限只适用于产品是在产品手册中所规定的条件下工作. 
The Environmentally Friendly Use Period (EFUP) for all enclosed products and their parts are 
per the symbol shown here, unless otherwise marked. Certain parts may have a different EFUP 
(for example, battery modules) and so are marked to reflect such. The EFUP is valid only when 
the product is operated under the conditions defined in the product manual.  
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